
 PROTOKOLL STYRELSEMÖTE  

 Sammanträdesdag: 2019-09-11 

 

Tid: 18:30 – 20:00 
Plats: Finnesbostugan 
 
Närvarande:  Susanne Svedberg, Jeanette Sigenstam, Peter Jönsson, Henrik Zackrisson, 

Inge Arvidsson, Johan Carlsson, Claes Hassellund, Måns Lundin och 
Charlotta Nilsson Skarin  

 
  
   

1. Ordförande välkomnar och inleder mötet 
Tommy är inbjuden som gäst för att prata om Öresjön Runt 2020. Alla är eniga om att vi vill 
fortsätta arrangera Öresjön Runt, som är en viktig inkomstkälla för klubben. Tommy ser gärna att 
vi får in nytt folk som hjälper till då det idag är samma personer som hjälper varje år. Ett förslag 
är att arbetsuppgifter fördelas ut på kommittéerna. Kan vi på något sätt förnya arrangemanget, ex 
med annan bansträckning? Öresjön Runt blir en punkt på kommande styrelsemöte.  
 
Tommy ser även att någon annan tar över ansvaret för att arrangera Cykelvasan. 
 
Efter Tommys besök öppnades mötet. 
 

2. Genomgång av föregående protokoll 
 

3. Genomgång av beslutspunkter: 
 

Struktur och förväntningar på de olika kommittéerna 
Förslag från Susanne och Claes är färdigt och läggs ut på hemsidan. 
 
Hemsidan: Design/uppdatering/struktur 
Måns tittar över vilka som ska ha inlogg till hemsidan och kunna administrera. 
 
FB/Admin 
Opassande inlägg tas bort. En god ton hålls.  
 
FB: administratörer och dess ansvar; policy mm 
Policy klar. Läggs ut på hemsidan. 
 
Beslut av förslag på GDPR 
Ok. Läggs ut på hemsidan. 
 
Nya Sälj och köpsidan på FB 
Nya sidan har fått positiv respons. 
 

4. Genomgång av diskussionspunkter: 
 

Status för arbetet med punkter från framtidsdagarna, kommunicerad i kommittéerna 
Arbetet är kommunicerat i kommittéerna. Styrelsen har betat av sina primära punkter. 
 
Uppdatering av kontaktpersoner i IdrottOnline 
Susanne och Charlotta är huvudadminstratörer på IdrottOnline.  
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Ersättning för deltagande vid mästerskap, vad gäller? 
Det kan ha funnits ett gammalt beslut men de senaste åren har ingen ersättning lämnats till 
seniorer. För barn och ungdom har ersättning getts för deltagande i Västgötacupen. Frågan 
angående ersättning tas upp vid nästa styrelsemöte. 
 

5. Sektionsavstämning: 
 

• Barn- och ungdomskommitté: 
Kommer att ha ett möte tillsammans med höstens ledare för planering inför våren. Några 
tränare har meddelat att de inte har möjlighet att vara tränare nästa år. Vi behöver även 
utse ny tränaransvarig samt ny ansvarig för medlemsregistret. 
 

• Stugkommitté: 
Just nu inga pågående projekt utan fortsättning till våren. 
 

• Cykelkommitté: 
Racer har haft avslutning och planerar för att komma igång med inomhusträning 
(CykelWatt) om intresse finns. Mer info kommer att komma på FB/hemsida.  
KM MTB är inplanerat till den 20 oktober. Mer info kommer. 
 

• Skid- och löpningskommitté:  
KM Löpning är inplanerat till den 10 oktober. Start kl 18:00 och löpning sker på 
elljusbanan. 
 

• Ban- och spårkommitté: 
Material är på gång. Arbetsdag är inplanerad till den 21 september. 
 

• Kassör 
Ekonomin ser bra ut. 
  

• Klädansvarig 
Webshops vinterkollektion öppnas inom kort med leverans innan jul. 

 
6. Övrigt: 

Valberedningen bjuds in till nästa möte (Susanne). 
Årsmöte planeras in den 19 februari 2020, kl 19:00. 
Utkast/uppdatering av våra stadgar (Susanne tar fram). 
Anordna Kick-off till våren (punkt till nästa möte). 
Claes påminner om att ta med ifyllda SISU-rapporter till nästa möte. 
 

7. Nästa möte: 
Näst möte blir den 9 oktober. Claes tar med fika.  

 
 
Vid protokollet 
 
Charlotta Nilsson Skarin 


